
 
 
 

 

 

Protokoll för extra FS möte 9/2020 

Plats: Telefon 

Tid: 17 juni 2020 kl 19.00 

Närvarande: Una Modig, Maritha Nordström, Solveig Marklund, Camilla Johansson, Jan 

Helgesson, Jonas Svensson, Christel Tevin, Isabella Ståhl  

Frånvarande: Anki Sinkkonen 

 

1.Mötets öppnande 

Ordförande öppnade mötet 

 

2. Val av sekreterare och justerare för mötet 

Sekreterare: Maritha 

Justerare: Jan 

 

3. Fastställande av dagordningen  

Dagordningen fastställdes 

 

4. Förtydligande kring tävling under Covid-19 

Förtydligande kring vilka lopp som är godkända respektive inte godkända att köra under Covid-19 

perioden och fram tills att annat beslutats och meddelats. 

 

Lopp som får köras: 

Raka lopp (Namngivna/graderade lopp med endast en omgång) och sponsrade lopp med max 

2000 kronor i förstapris 

 

Lopp som inte får köras:  

Klassiker 

SM 

Derby 

Cuper 

Elitklassade lopp enligt tävlingskalendern 2019 

 

Detta ska ses som ett klargörande från de diskussioner som var på ordförandemötet där samtliga 

ordföranden var överens om vilka lopp som var godkända att köras.  

Anledningen till maxgränsen för prissumma i lopp är att vi inte ska uppmuntra till onödigt resande 

genom att locka med höga prissummor. 

 

Myndigheter och regeringens restriktioner kvarstår (förutom restid) och därför står FS fast vid 

beslut som togs utifrån det vi var överens om på ordförandemötet. 

 

 

 



5. Antal hundar i Trial 

I och med att tävlingsverksamhet nu är igång så går det även bra att köra Trial- licenslopp med 

upp till 6 hundar. 

 

 

6. Övrigt 

Vi är så ledsna över att återigen behöva meddela att policyn för bemötande gäller ALLA! Även 

under Coronatider och den gäller förtroendevalda, medlemmar och alla andra i den här 

organisationen. Det är varje sällskaps styrelse som SKALL hantera oönskade beteenden hos sina 

medlemmar. 

 

7. Mötets avslutande 

Ordförande tackar för ett roligt och inspirerande möte.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


